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Protokół z posiedzenia Komisji Finansowo- Budżetowej z dnia 28 października 2020 
r._posiedzenie zdalne

Tryb zwołania: Komisja zwołana przez Przewodniczącą Rady Miejskiej,  w związku z  planem
pracy komisji oraz zaopiniowaniem projektów uchwał
Prowadzący obrady zdalne: Przewodnicząca  komisji Monika Pawlik

Porządek obrad: 1. Zadania inwestycyjne w mieście i stopień ich realizacji za 8 miesięcy roku 
2020

Czas trwania posiedzenia: 0:38(15:00 do 15:38)

Frekwencja Radnych:

•  Jarosław Deleska
• Irena Owczarz
• Barbara Wszołek

•        Barbara Strzelecka
•  Zofia Bazańska

• Łukasz Wesołowski

Kierownictwo Urz  ędu:  

• Burmistrz – Zbigniew Szaleniec
• Skarbnik- Bogusława Tanhojzer

Pozostałe osoby:

 Dyrektor MOSIR- Henryk Michalski

Ustalenia i Rozstrzygnięcia:

Pozytywnie zaopiniowano projekty:

Projekt Nr 145  w sprawie zmian w budżecie miasta Czeladź na rok 2020
Projekt Nr 144 w sprawie zmian w Wieloletniej  Prognozie Finansowej Miasta Czeladź na lata
2020-2035

M.Pawlik-  Witam  wszystkich  bardzo  serdecznie  na  zdalnym  posiedzeniu  Komisji  Finansowo-
Budżetowej, witam Pana Burmistrza, Panią Skarbnik i szanownych radnych oraz pozostałe osoby.
Przechodzimy do porządku obrad. Tematem komisji jest Zadania inwestycyjne w mieście i stopień
ich realizacji za 8 miesięcy roku 2020. Mamy 2 projekty uchwał do zaopiniowania  w sprawie
zmian w budżecie miasta Czeladź na rok 2020 oraz w sprawie  zmian w Wieloletniej Prognozie



Finansowej  Miasta  Czeladź  na  lata  2020-2035.  Zaczniemy  od  tematu  komisji.  Otrzymaliśmy
materiał  przygotowany  przez  jednostki  organizacyjne  miasta.  Bardzo  proszę  pana  dyrektora
MOSIR. Czy wszystkie inwestycje idą zgodnie z planem?

H.Michalski-  jeśli  chodzi  o  MOSIR  czyli  remont  stadionu  CKS  został  zakończony,  to  była
największa inwestycja. Była jeszcze płyta boiska, ale poza tym zakresem. Na chwile obecną firma
Efekt została wyłoniona na remont hali, jest przygotowany projekt budowlany. Następnie do końca
listopada będzie projekt wykonawczy jeśli chodzi o hale. Jeśli chodzi o budynek trybuny firma
wejdzie w grudniu lub w styczniu.

Burmistrz- to jest na podstawie projektuj- buduj. Jest po przetargu a teraz czekamy na projekt,
prace budowlane zaczną się od  stycznia. 

M.Pawlik- mam pytanie czy prezes wodociągów jest obecny?

Ł.Wesołowski-  chciałem  zapytać  o  remont  budynku  CKS,  będzie  remont  wewnętrzny  czy
zewnętrzny. Jak będzie wewnętrzny czy jest wydzielone inne miejsce gdzie zarząd będzie mógł
przechowywać sprzęt?

Burmistrz-  aktualnie  nie  ma  środków  na  remont  wewnątrz,  przewidzimy  jest w  przyszłym
budżecie  miasta. Pan Dyrektor jak będzie wiedział,  że jest to w budżecie to będzie mógł ogłosić
przetarg.  Wiosenno-  zimowy okres  będą  prowadzone zajęcia  w hali.  Od nas  zależy  drugi  etap
remontu stadionu. Będą robione nowe bieżnie, czy mamy jakieś informacje z ministerstwa sportu?
Czy są rozstrzygnięcia na te konkursy panie Dyrektorze?

H.Michalski- na chwilę obecną nie ma rozstrzygnięcia. w kwietniu został  złożony wniosek, miał
być  rozpatrzony  do  końca  lipca,  dalej  jest  w  trakcie  realizacji.  Zakres  jest  spory  przebudowy
stadionu. Kwota 2 200 000 zł tego remontu. Czekamy na decyzje. 

Burmistrz- ciągle czekamy na pomoc ministerstwa. Czas nam upływa. 

Ł.Wesołowski- chciałem doprecyzować bo pytałem o budynek CKS, czy tam też będzie  remont
wewnętrzny czy zewnętrzny?

H.Michalski- termomodernizacja zewnętrzna oraz remont szatni na dole. Jeśli uzgodnimy teraz z
wykonawcą to może uda się zacząć remont na piętrze. 

M.Pawlik- czy jest obecny Pan prezes wodociągów?A Pani naczelnik wydziału Rozwoju?

Burmistrz- pani naczelnik wydziału rozwoju ma covid, cały wydział się rozchorował. Postaram się
odpowiedzieć na pytania. 



M.Pawlik- chciałam ogólnie zapytać czy inwestycje z sieci wodno-kanalizacyjnych idą zgodnie z
planem. Jeśli  chodzi o adaptacje i  rozbudowę Rynek 22. Wystąpiliśmy z wnioskiem do Urzędu
Marszałkowskiego o dodatkowe dofinansowanie, czy wiemy kiedy dostaniemy?

Burmistrz-  nie  wiemy  czy  w  ogóle  dostaniemy,  na  razie  czekamy.  Wiemy,  że  opinia  była
pozytywna. Czekamy na informacje zwrotną. Co do informacji związanej z Wodociągami, szybko i
sprawnie jest realizowana inwestycja na ul. Kilińskiego. Mam informacje od mieszkańców, że prace
są wykonywane szybko. Natomiast planowano rozpoczęcie inwestycji na ul. Reymonta, ale tam jest
problem z wyłonieniem inwestora.   Tam są szamba w tragicznym stanie.  Na początku stycznia
powinniśmy tam ruszyć. Zakończony jest etap na ul. Rolniczej. Wymiana sieci wodociągowej na ul.
Zielonej.  Jest  wyłoniony  wykonawca  na  ul.  3go  Kwietnia.  Tam  drzewa  muszą  być  wycięte.
Konserwator  zabytków  nie  chciał  się  na  to  zgodzić.  Tam  też  będzie  wymieniana  kanalizacja
burzowa i nowe chodniki. 

M.Pawlik- chciałam zapytać o ulicę Łączkową, tam nie była przewidziana inwestycja

Burmistrz- nie wiem nic więcej, jak nie była planowa a jest to jest na plus. 

M.Pawlik- Punkty ATRy , termin zakończenia robót mamy do końca października?

Burmistrz- firma wystąpiła o przedłużenie terminu na 3, 4 miesiące, my wystąpiliśmy do Urzędu
Marszałkowskiego o wydłużenie czy jest taka zgoda i otrzymaliśmy informacje na tak. Byłem na ul.
Zwycięstwa ostatni  fragment  brakujący  został  wykończony.  Także  wszystkie  ścieżki  rowerowe,
które były zaplanowane są wykonane,  wszystkie  centra  też są wykonane,  teraz pozostały prace
wykończeniowe. 

M.Pawlik- czy są pytania? Przechodzimy do  Projektu Nr 144 w zmian w Wieloletniej Prognozie
Finansowej Miasta Czeladź na lata 2020-2035. Z tego co wiem będziemy mieć 3 zmiany. 

Skarbnik-  dostosowanie do formy budżetu.  Przesunięcie 70.000 zł  między zadaniami remont i
budowa  dróg.  Teraz  MZGK  zwraca.  ATRy  zwiększenie  limitu  zobowiązań  na  rok  bieżący,
będziemy zakładać koniec tej inwestycje  na rok 2021.

M.Pawlik- czy są pytania?Przechodzimy do głosowania  Projektu Nr 144 w zmian w Wieloletniej
Prognozie Finansowej Miasta Czeladź na lata 2020-2035. Z tego co wiem będziemy mieć 3 zmiany.

Głosowanie:
za-7

przeciw-0

wstrz-0

ilość członków komisji:7

ilość członków komisji podczas głosowania:7



M.Pawlik- przechodzimy do Projektu Nr 145 w sprawie zmian w budżecie miasta Czeladź na rok
2020

Skarbnik-  korygujemy  dochody  z  tytuły  żywienia,  a  także  zwiększamy  budżet  o  kwoty  z
odszkodowań za zniszczone mienie  w Szkole Nr 3 i Przedszkolu Nr 11. Największą zmianą jest
zadanie  punkty  przesiadkowe  ATR, wprowadzenie  do budżetu  części  środków pochodzących z
Rządowego  Funduszu  Inwestycji  Lokalnych-  kwota  3  867  028,00zł.  Kwotę 4 800 000  zł
zabezpieczaliśmy  na  budowę  obwodnicy  na  ul.  Piłsudskiego.  Zabezpieczenie  wydatków  na
wynagrodzenia  w  placówkach  oświatowych.  Musimy  zwiększyć  deficyt  operacyjny.  Środki  są
przekazywane do dyspozycji Burmistrza. 

Burmistrz- to jest główny powód,  że ta sesja się musiała odbyć przed końcem miesiąc, podobna
sytuacja będzie w listopadzie. Cieszę się, że z naszych oszczędności udało się pokryć aż 900 000 zł.
Pozostałą kwotę musimy dołożyć ze środków z ubiegłego roku. Uda nam się zamknąć ten trudny
rok, jeśli chodzi o oświatę. ATRy i ścieżki rowerowe dochodzi teraz do podsumowania wszystkich
dodatkowych prac, które nie były przewidziane w projekcie a wychodziły w trakcie wykonywania
prac. Zagospodarowanie terenu między ul. Aby a Biedronką. Cieszymy się, że mamy dodatkowe
środki rządowe i tą inwestycje zakończymy bez kredytów i obligacji. 

M.Pawlik- Panie Burmistrzu na ul. Zwycięstwa, koło przychodni jest rozkopane i nic się nie dzieje,
dzwoniłam do MZGK , ale nic się nie zmieniło

Burmistrz- a kiedy była Pani na Zwycięstwa?

M.Pawlik- wczoraj, chodzi o teren przy przychodni

Burmistrz- cała ul. Zwycięstwa była gotowa, nie wiem o czym Pani przewodnicząca mówi.

M.Pawlik- chodzi o budynek jak jest optyka pani Szczerby

Burmistrz-  to  jest  na ul.  Trznadla,  ta  firma wykonała bardzo kiepsko,  zapłacili  kary umowne,
jesteśmy na etapie wyłaniania nowej firmy. Mam nadzieje, że nowa firma szybko tą część zrobi. 

M.Pawlik- jest to potrzebne.  Przechodzimy do głosowania Projektu Nr 145 w sprawie zmian w
budżecie miasta na 2020 rok.

Głosowanie:
za-7

przeciw-0

wstrz-0

ilość członków komisji:7

ilość członków komisji podczas głosowania:7



Opinia pozytywna

Burmistrz-  proszę,  aby przekazać  mieszkańcom,  że  utrudnienia  w Urzędzie  są  coraz  większe.
Zakończyliśmy dzisiaj pracę o godzinie 15, aby zdezynfekować pomieszczenia. 

B.Strzelecka- pan Burmistrz wspomniał, że modernizowany jest teren przy Biedronce, czy to jest
prawda, że spółdzielnia partycypowała w kosztach?

Burmistrz- chciałbym, żeby to była prawda, niestety nie dogadaliśmy się w niczym. Naszą część
drogi  wykonaliśmy.  Może  to  tak  wyglądać,  że  się  dogadaliśmy  ponieważ  wykonujemy  tam
parkingi, cały ten teren zyskuje. Spółdzielnia wykonała część chodnika, który do nich należy. 

M.Pawlik – Dziękuje. Zamykam posiedzenie komisji.

Protokołowała             

Przewodniczący

Milena Kubasik- Janicka  Monika Pawlik

Data napisania protokołu :29.10.2020

Data podpisania protokołu :...........................…

Data przekazania protokołu do BIP : …........…


	DU-RM.0012.52.2020

